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REFERAT ÅRSMØTE  

FAU VOIEBYEN SKOLE 
Møtested: Voiebyen Skole 

Møtedato: 12.06.2023 

Møteleder: David Haarr 

 

SAK 29/22-23: Godkjenning av innkalling: 

Innkalling er godkjent. 

SAK 30/22-23: Registrering 

Til stede: Anita (1A), Anders (1A), Christina (1B), David (2B), Ingird (3A), 

Christine (4A), Eirik (5A), Martin (5B), Erlend (6A), Snefrid (6B), Sabile (7A), 

Åshild (7C). 

Registrering godkjent med over 51% deltakelse. 

SAK 31/22-23: Oppsummering av fellesmøte med Sjøstrand 

▪ Nyttig å ha dette sammen med Sjøstrand, fordi barna henger sammen 

med - og skal samles på Møvig ungdomsskole. 

▪ Digital hverdag er et aktuelt tema det er viktig foresatte holdes 

oppdatert på. 

▪ Andre temaer som bør kunne settes inn er grensesetting. Digital hverdag 

som snapchat. 

▪ Forebygging så tidlig som mulig. Ikke basere seg på å at barna blir redde 

og skremt - men gi dem kunnskap. 

▪ Ønskelig at dette samarbeidet fortsetter. Kan f.eks ha annenhver gang 

småtrinn og stortrinn. 
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SAK 32/22-23: Nytt fra SU 

▪ Økonomi: Stram økonomi i hele Kristiansand Oppvekst. Voiebyen Skole 

slipper å kutte budsjettet, grunnet økning av 1:1-oppfølging av elever.  

▪ Ansatte: Stabilt miljø i lærerstaben, lite utskiftning. Virker som å være et 

godt miljø blant lærerne. 

▪ Skolegård: Sak om at skolegårdene er delt  5-7 i brakkene og at disse skal 

få komme opp i friminuttene vil bestå. Dette begrunnes med at det er 

dårlig lekeapparat-tilbud nede. Dette vil heller ikke bli utbedret da skolen 

skal bygges permenent ut.. 

▪ Bom og dropzone: Jobbes for å få en vei-bom ved nedkjøringen til 

skolegården. Problemer med privatbiler som kjører inn i skolegården før 

SFO stenger, vareleveranser, søppelbiler osv. FAU ønsker at det skal 

etableres bom for å gjøre skolegården tryggere. Det ble tatt opp på SU-

møte om muligheter til å forbedre dagens Dropzone, med å utvide denne 

(forminske midtrabatt/plen) . Dette er det foreløpig ikke støtte for å 

gjøre noe med. Undersøke med KOMFUG om det går an å få støtte 

derfra.  

▪ Utlån av lokaler til klasse-arrangementer: 

SFO-lokale kan lånes hvis man har en lærer som kan ha ansvar for at det 

blir ryddet opp. Det skal undersøkes om man kan låne grendehuset siden 

det er mulig å låne det. Skolekjøkkenet kan også lånes, men anbefales 

kun for ett trinn av gangen. Musikkrommet kan lånes.  

Gymsalen kan lånes hvis det er ledig. Denne er mer tilgjengelig på 

sommerstid.  

Hvis trinnet søker i god tid før jul, så er det muligheter for at treninger 

kan skyves på. 

▪ Punkt fra lærere: «Lærere reagerer på at klassekontakter/FAU velges kun 

for kun 1 av gangen. De ønsker at valget gjort for 2 år som tidligere. Da 

opplever de ansatte at det er mer kontinuitet i arbeidet som gjøres av 

klassekontaktene. Burde være mer kontinuitet, slik at flere er mer og 

bestemmer.  

 

SAK 33/22-23: Gjennomgang av vedtekter og godkjenning av neste års 

vedtekter 

Vedtekter er gjennomgått og godkjent til neste år. 

Punkt §3.2 Valgperioder må rettes opp.  Det velges representanter på 
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foreldremøte på våren for neste periode. Unntak er 1.klasse som gjør dette på 

første foreldremøte tidlig på høsten ved oppstart av skoleåret. 

Forslag om endring av § 3.2 hva gjelder valgperiode. Her ble det foreslått av 

lærere på skolen om å økte valg perioden fra 1 til 2 år. Forslaget fikk ikke 

gjennomslag og ble stemt mot. Her var det mer at man bør oppfordre til 

minimum 2 år, kontra og binde folk til 2 år.  

Representant for SFO blir også lagt inn permanent under § 4. 

Blir også gjort noen få rettskrivinger i dokumentet.   

 

SAK 34/22-23: Oppsummering av skoleåret 22/23 

Mye nye folk i fjor, en del nye fjes.  Vært en del ungdomssopprør utendørs i 

området. Det har vært en del trafikkale problemer. Og det har vært spørsmål 

om utlån av lokaler til sammenkomster med klassene (mest i forbindelse med 

juleavslutning.)  

Saker som er tatt til leder, har vi fått kjapt tilbakemelding fra Ragnhild. 

Fellesmøter med Sjøstrand har vært meget bra. Prøve å sitte to år som 

foreldrekontakt. Leder har saker med trafikk, håper på gjennomslag etter hvert 

– fartshumper osv. Prøve å få litt mer mat til neste år på møtene.  

Takk til alle som har vært med.  

 

SAK 35/22-23: Takk til de som trer av FAU 

Nestleder Erlend Ringsgård gir seg så noen må gå inn som ny SU-representant 

til høsten. (består av 1-2 foreldrerepresentant, rektor, andre ansatte, 

lærerrepresntant, FAU leder, en SU medlem og SMU) 

5 møter i året 

Leder David Haarr er litt usikker på om han tar et år til, må bruke sommeren til 

å ta en brif på det med fam.  
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SAK 36/22-23: Trygghetsvaktordning / annet: 

• Trygghetsvakter: Stort sett fungert fint. Har vært gjennomgang 

trygghetsvakt. Kommet inn forslag på å ikke ha 6.klasse i mai, f.eks starte 

med 7.klasse på høsten, 6-5-4-3-2-1 utover året. Dette fordi 6.klasse har 

høyt trykk på slutten av skoleåret med ansvar for 17.mai & Åpen Dag. 

Prøver å finne noen til å stille som trygghetsvakt. 

• Åpen Dag: En del utfordringer og uklarheter knyttet til Åpen Dag. Bør 

strykes at FAU har ansvar for dette. 6.klasse bør ha fullt ansvar for Åpen 

Dag. Inntekter som skal gå til skoletur blir nå fordelt til 6. og 7.klasse. 

FAU stiller seg undrende for hvordan 7.klasse skal få utbetalt/dra nytte 

av disse pengene da disse går ut av skolen og ferdig med avslutningstur 

før disse pengene blir utbetalt. Opplegget rundt Åpen Dag bør evalueres.   

• SFO-representant: Har ikke vært noen saker. SFO-leder er fornøyd med å 

ha en representant. Forslag om at en av klassekontaktene i 1. – eller 

2.klasse bør ha rollen som SFO-kontakt.  

• Første FAU-møte blir tatt tidlig på nytt skoleår. 

 

 

 

Kristiansand 22.06.2022 

 

 

Anita Strømme      David Haarr 

Sekretær (vara)      Leder 

 

 

 

 


